
XI SESJA 

RADY GMINY STEGNA 

KADENCJA   2014 – 2018 

09 września 2015 r. 

 

 

 



Protokół Nr XI.2015 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 09 września 2015 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 13:00                                                              czas zakończenia: 16:45 

 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 
 

 XI Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 09 września 2015 r. o godz. 13.00 

w Domu Ludowym w Rybinie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

Pani Jolanta Kwiatkowska. 

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał. Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 14 radnych (nieobecny Radny 

Michał Ligocki). 

 

Przewodnicząca Rady przywitała nowo wybranego Sołtysa Sołectwa Wiśniówka Pana 

Tomasza Włodkowskiego. 

Poinformowała, że Sołtysem Sołectwa Bronowo ponownie została Pani Marta Masłoń. 

 

Przywitała zaproszonych gości:  

 

1. Janina Bunda – pracownik GOPS w Stegnie; 

2. Karolina Stefaniak – pracownik GOPS w Stegnie; 

3. Konrad Wiśniewski - Centralny Wodociąg Żuławski. 

 

Ponadto przywitała uczestniczących w Sesji: Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski, 

Skarbnik Gminy Pani Dorota Witkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zych, Sołtysów 

Sołectw w Gminie oraz przybyłych mieszkańców. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  

 

  Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnej Pani 

Anny Małek, która wyraziła zgodę. 

 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała proponowany porządek obrad. 

Zapytała czy są uwagi do przedłożonego porządku obrad. 

 

Radna Gabriela Danelska – złożyła wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów przyplażowych wsi Stegna. Wyjaśniła, że na posiedzenie Komisji ds. Budżetu 

przybył przedstawiciel Spółdzielni „Żagiel”, przedstawił nowe okoliczności dotyczące terenu 

portu. Chciała zasięgnąć informacji odnośnie rozmów jakie trwają z Urzędem Morskim 

jednak nie było to możliwe. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 



Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poddała pod głosowanie powyższy wniosek. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za wycofaniem projektu uchwały głosowało 12 radnych, 2 

wstrzymało się od głosu. 

Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad. 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – złożył wniosek a dokonanie autopoprawki w 

projektach uchwał w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015 oraz w sprawie 

zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 2015 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025. Dokonane zmiany 

zostały przedstawione przez Panią Skarbnik podczas komisji. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – dodała, że Radni otrzymali II projekty 

uchwał, zostały one omówione.  

Poddała pod głosowanie powyższy wniosek Zastępcy Wójta. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za wprowadzeniem zmian do projektów uchwały głosowało 14 

radnych.  

 

Więcej uwag do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono.  

  

Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad XI Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy.  

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1. utworzenia na obszarze Gminy Stegna odrębnego obwodu głosowania dla 

przeprowadzenia wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 25 października 2015 r.; 

7.2.  zmiany siedziby obwodowej komisji wyborczej na obszarze Gminy Stegna; 

7.3. podjęcia współpracy partnerskiej z Gminą Sztutowo, Miastem Krynica Morska, 

Nadleśnictwem Elbląg, Parkiem Krajobrazowym „Mierzeja Wiślana”; 

7.4.  uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stegna; 

7.5. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015; 

7.6. zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 2015 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025; 

7.7.  uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2014-2018. 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje.       

 

 

 



Ad. Pkt. Nr 4.  
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – Radni mieli możliwość zapoznania się z 

protokołem. 

Zapytała czy są jakieś uwagi odnośnie protokołu z X Sesji Rady Gminy Stegna z dn. 

09.07.2015 r.  

 

Uwag do protokołu Nr X.2015 z Sesji Rady Gminy z dnia 09.07.2015 r. nie zgłoszono, więc 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 

Obecnych na sali 14 radnych. Protokół został przyjęty 14 głosami za. 

 

Ad. Pkt. Nr 5. 
 

Radni złożyli następujące interpelacje i zapytania: 

 

Radna Gabriela Danelska (interpelacje pisemne):  

1. W związku z wydaniem Zarządzenia Nr 127/2015 w dniu 29.07.2015 r.,  

a opublikowanym w dniu 20.08.2015 r., dotyczącym obostrzenia wydatkowania 

środków z Funduszu Sołeckiego proszę o przedstawienie podstaw prawnych  

i uzasadnienia swojej decyzji bez rozmów z radnymi oraz sołtysami poszczególnych 

miejscowości. 

2. Kto jest odpowiedzialny za stan techniczny autobusów szkolnych i czy ktokolwiek 

weryfikował ich stan techniczny? Czy nikt nie sprawdzał jakości tych pojazdów? 

Dlaczego w wyniku interwencji rodziców policja sprawdziła stan techniczny 

autobusu? Czy ktokolwiek wiedział, że pojazd przewożący dzieci ma przegląd do  

7 września? Jaki jest wynik przeprowadzonej kontroli autobusu zatrzymanego na 

trasie Mikoszewo – Jantar ? Czy reszta taboru zostanie skontrolowana przez inspekcje 

transportu drogowego? Dlaczego przewoźnik nie dysponował zastępczym autobusem i 

dzieci nie miały czym wrócić do domu po zatrzymaniu pojazdu? Przecież w 

specyfikacji wyraźnie jest wyszczególniona ilość pojazdów – osiem sztuk plus dwa 

rezerwowe. Czy każdy autokar ma sprzęt monitorujący? Czy jakiś inny przewoźnik 

składał ofertę na transport dzieci? Jeżeli tak to jaka była różnica cenowa pomiędzy 

nim a obecnym. Jak dalej ma wyglądać realizacja umowy z przewoźnikiem? 

3. Jak wygląda sprawa ścieżek rowerowych na terenie naszej gminy, a w szczególności 

ich przebieg. Z czego będzie nawierzchnia? Jakie są szanse obecnie na 

dofinansowanie? Czy jest przygotowane studium wykonalności? Jakie szacowane są 

koszty wykonania? Jest to sprawa najwyższej wagi ze względu na bezpieczeństwo 

mieszkańców oraz turystów, więc mam nadzieję, że zostanie wszystko zrobione, aby 

prace w końcu ruszyły. 

4. Dlaczego władze naszej gminy nie powzięły jakichkolwiek kroków – w szczególności 

chodzi mi o media, aby uspokoić przede wszystkim turystów w sprawie czystości 

wody podczas incydentu z martwym wielorybem na plaży w Stegnie. Wielu 

wczasowiczów odmówiło rezerwacje, ze względu na zaistniały fakt co odbiło się na 

niekorzyść dla osób wynajmujące kwatery na mierzei. A wystarczyło pobrać próbę 

wody i wynik opublikować w mediach i zapewnić o czystości wody oraz plaży. 

5. Ze względu na posiedzenie wspólnych komisji w dniu 07.09.2015 r., żądam jako 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu o nie ignorowanie radnych i nie pozostawiania 

pytań bez odpowiedzi. Grono radnych czuło się zdegustowanych przedwczesnym 

wyjściem Pana Wójta podczas wczorajszej komisji, zostawiając Panią Skarbnik, która 

jako pracownik nie jest osobą decyzyjną w sprawach budżetu. Deklaracja udziału 

Wójta w posiedzeniach komisji obliguje udział w nich do końca. Nie może być tak, 

aby sprawy zostawały nie przedyskutowane radnych z wójtem co później skutkuje 



brakiem decyzji. Moim zdaniem jest to utrudnianie wykonywania mandatu radnym. A 

jeżeli zaistniała konieczność opuszczenia obrad po niecałych dwóch godzinach można 

było po wcześniejszym uprzedzeniu przesunąć godziny wspólnego posiedzenia lub 

wyznaczyć inny dogodny termin. Dobrą wolą radnych, była chęć zorganizowania 

wspólnego posiedzenia, aby wspólnie przedyskutować projekty uchwał 

przygotowanych na dzisiejszą sesję oraz innych ważnych spraw. Niestety zostaliśmy 

zignorowani. W związku z powyższym proszę o przemyślenie terminu oraz 

zarezerwowanie sobie odpowiedniej ilości czasu, aby radni nie przyjeżdżali na darmo 

na posiedzenia komisji. 

6. (zapytanie) jak wygląda sytuacja i czy jest prawdą, że Stowarzyszenie OSP Chełmek –

Osada dostało działkę, w użyczenie, w sprzedaży bo różne chodzą słuchy, czy jest to 

teren gminny, czy kogoś innego, jaki jest jej areał, jakie jest jej przeznaczenie. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski (interpelacje pisemne): 

1. Zwrócił się z prośbą o udzielenie informacji dotyczącej następujących tematów: 

1) Jaki jest obecny stopień zaawansowania prac związanych z tworzeniem 

dokumentacji technicznej : „Rozbudowa Zespołu Szkół w Stegnie” oraz 

„Rozbudowa Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Drewnicy”, związanych z 

budową pełnowymiarowych hal gimnastycznych. 

2) Jaki jest obecny stopień zaawansowania prac związanych z tworzeniem 

dokumentacji technicznej : 

a) Budowa ul. Lipowej w Stegnie (odcinek przy WDW w Stegnie); 

b) Budowa ul. Cisewo w Stegnie; 

c) Budowa ul. Grunwaldzkiej w Stegnie (odcinek od ul. Lipowej do ul. Wojska 

Polskiego); 

d) Budowa zejść przy-plażowych. 

3) Jak daleko zaawansowane są prace administracyjne dążące do przejęcia 

(pozyskania), ewentualnie potrzebnych terenów do realizacji w/w inwestycji w pkt 

1 i 2 od instytucji Lasów Państwowych, Urzędu Morskiego bądź Starosty Powiatu 

Nowodworskiego, który jest reprezentantem Skarbu Państwa. 

 

Radna Magdalena Haftkowska (interpelacja pisemna): 

1. Dotyczy zwrócenia uwagi na niebezpieczeństwo stwarzane przez kierowców 

meleksów, nieprzestrzegających przepisów ruchu drogowego: 

Na wniosek mieszkańców i po konsultacji z nimi, jako osoba ich reprezentująca, 

proszę o zajęcie stanowiska w powyższej sprawie. 

Mieszkańcy Stegny rozumieją, że obecność pojazdów wolnobieżnych typu melex w 

naszej miejscowości i Gminie, przynosi wymierne korzyści zarówno dla nich jak i 

turystów, ale koniecznym się wydaje podniesienie poziomu bezpieczeństwa ruchu 

drogowego z udziałem tych pojazdów. Wielokrotnie w sezonie letnim 

obserwowaliśmy nieprzestrzeganie przepisów – kierowcy nagminnie łamali przepisy 

związane z parkowaniem, jeździli bez zachowania odpowiedniej odległości, 

wykonywali manewry bez sygnalizacji kierunkowskazami, wymuszali pierwszeństwo 

przejazdu, jeździli ze słuchawkami na uszach, korzystali z telefonów podczas jazdy 

(m. in. Pisali smsy, korzystali z internetu itd.) a nade wszystko nie zachowywali 

wymaganej prędkości dla tego typu pojazdów czyli do 25 km/h. 

Jako Radna naszej Gminy wnioskuję o zobowiązanie właścicieli firm zajmujących się 

transportem osób pojazdami typu melex o większy nadzór nad swoimi pracownikami, 

a także o przestrzeganie rozporządzenia Ministra Infrastruktury, które mówi dokładnie 

o zakresie wyposażenia tego typu pojazdów. Każdy pojazd wolnobieżny powinien być 

wyposażony w oznakowanie : trójkątną tablicę wyróżniającą oraz w tabliczkę o 

wymiarach nie mniejszych niż 25x15 cm, umieszczoną na prawym boku pojazdu, 



podającą imię i nazwisko (nazwę) właściciela pojazdu oraz jego adres: jeżeli 

właściciel posiada kilka pojazdów, na tabliczce należy dodatkowo umieścić numer 

kolejny pojazdu. Pozwoli to mieszkańcom i turystom w razie wypadku czy innego 

zdarzenia drogowego, szybko zidentyfikować właściciela takiego pojazdu. Może 

stosowne byłoby stworzenie regulaminu kierowania takim pojazdem, gdyż wiemy, iż 

kierowcami są zazwyczaj młodzi ludzie, nieposiadający doświadczenia w 

prowadzeniu pojazdów. 

Zgodnie z powyższym, w imieniu mieszkańców naszej miejscowości, proszę Panią 

Wójt oraz odpowiednie służby porządkowe o zwrócenie większej uwagi na 

przedstawiony przeze mnie problem oraz częstsze kontrole drogowe.  

 

 

Radna Gabriela Danelska przedstawiła wniosek Komisji ds. Budżetu dot. zmian budżetu na 

rok 2015 na kolejną sesję : 

1. Zwiększenie kwoty z 15.000 zł na 25.000 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztu 

dotacji na zakup samochodu bojowego dla OSP Mikoszewo; 

2. Dofinansowanie w wysokości 5000 zł na doposażenie stanowiska do konserwacji i 

serwisowania aparatów ochronnych układu oddechowego dla Państwowej Straży 

Pożarnej w związku z prośbą jaka wpłynęła dnia 28.08.2015 r. od Komendanta 

Powiatowego. 

3. Dofinansowanie w wysokości 20.000 zł na zakup radiowozu w związku z prośbą z 

dnia 07.09.2015 r. Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Dworze Gdańskim; 

Radni są jednogłośnie zgodni, iż przekazanie wyżej wymienionych środków jest niezbędne do 

gwarancji bezpieczeństwa mieszkańców naszej gminy. Członkowie Komisji ds. Budżetu 

wskazują, że takie przeniesienia można dokonać z działu 750 rozdział 75075 – Promocja 

jednostek samorządu terytorialnego, gdzie aktualnie jest 422.445 zł; na rzecz działu 754 – 

Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa zgodnie z celowością. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – przywitała przybyłych gości: 

1. Starosta Powiatu Nowodworskiego – Zbigniew Ptak; 

2. Radny Powiatu Nowodworskiego – Henryk Ząbek; 

3. Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Drewnicy – Iwona Błońska; 

4. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jantarze – Edyta Przekopowicz. 

 

Ad. Pkt. Nr 6. 
 

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami tj. 09.07.2015 r. – 09.09.2015 r. 

przedstawił  Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski. 

 

Przygotowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1. utworzenia na obszarze Gminy Stegna odrębnego obwodu głosowania dla 

przeprowadzenia wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 25 października 2015 r.; 

2. zmiany siedziby obwodowej komisji wyborczej na obszarze Gminy Stegna; 

3. podjęcia współpracy partnerskiej z Gminą Sztutowo, Miastem Krynica Morska, 

Nadleśnictwem Elbląg, Parkiem Krajobrazem „Mierzeja Wiślana”; 

4. uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stegna; 

5. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

przyplażowych wsi Stegna; 

6. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015; 



7. zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 2015 w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025; 

8. uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2014-2018. 

 

Z zakresu administrowania urzędem wydano następujące Zarządzenia :  

1. Zarządzenie Nr 114/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 09.07.2015 r. w sprawie ogłoszenia 

konkursu na Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Stegnie oraz określenia regulaminu 

konkursu. 

 

2. Zarządzenie Nr 115/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 10.07.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

3. Zarządzenie Nr 116/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 13.07.2015 r. w sprawie ustalenia 

terminu składania wniosków o udzielenie pomocy finansowej uczniom na zakup 

podręczników. 

 

4. Zarządzenie Nr 117/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 13.07.2015 r. w sprawie powołania 

Komisji Egzaminacyjnych dla nauczycieli kontraktowych ubiegających się o awans 

zawodowy na nauczyciela mianowanego, ustalenia zasad pracy Komisji oraz określenia 

wysokości odpłatności za pracę ekspertów. 

 

5. Zarządzenie Nr 118/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 13.07.2015 r. w sprawie uchylenia 

zarządzenia nr 112/2015 Wójta Gminy Stegna. 

 

6. Zarządzenie Nr 119/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 14.07.2015 r. w sprawie 

wywieszenia wykazu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stegna przeznaczonej 

do sprzedaży w drodze bezprzetargowej. 

 

 
7. Zarządzenie Nr 120/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 16.07.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

8. Zarządzenie Nr 121/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 20.07.2015 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na dzierżawę pomostu położonego na rzece Szkarpawa w miejscowości Żuławki. 

 

9. Zarządzenie Nr 122/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 20.07.2015 r. w sprawie wniesienia 

wkładu pieniężnego i objęcia z tego tytułu udziałów w Przedsiębiorstwie Komunalnym 

„Mierzeja” Sp. z o.o. w Stegnie. 

 

10. Zarządzenie Nr 123/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 22.07.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

11. Zarządzenie Nr 124/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 28.07.2015 r. w sprawie powołania 

Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na Dyrektora Gminnego Ośrodka 

Kultury w Stegnie. 

 

12. Zarządzenie Nr 125/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 28.07.2015 r. w sprawie powołania 

Komisji do przeprowadzenia kontroli w referacie podatków i opłat lokalnych w Urzędzie 

Gminy w Stegnie. 

 



13. Zarządzenie Nr 126/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 28.07.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

14. Zarządzenie Nr 127/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 29.07.2015 r. w sprawie 

ustanowienia Regulaminu, zasad wydatkowania Funduszu Sołeckiego w Gminie Stegna 

oraz zasad prowadzenia zarządu i gospodarki składnikami mienia komunalnego 

przekazanego sołectwu do korzystania. 

 

15. Zarządzenie Nr 128/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 31.07.2015 r. w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa dla Z-cy Wójta Gminy Stegna do reprezentowania Gminy Stegna w 

Stowarzyszeniu Żuławska Lokalna Grupa Działania. 

 

16. Zarządzenie Nr 129/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 04.08.2015 r. w sprawie zmiany 

Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Stegnie przyjętego Zarządzeniem Nr 

22/2007 Wójta Gminy Stegna z dnia 28 marca 2007r. z późniejszymi zmianami 

uwzględnionymi                w tekście jednolitym ogłoszonym Zarządzeniem Nr 34/2013 z 

dnia 29 kwietnia 2013r., zmienionym Zarządzeniem Nr 10/2014 z dnia 23 stycznia 2014r., 

Zarządzeniem Nr 88/2014 z dnia 10 lipca 2014 roku, Zarządzeniem Nr 165/2014 z dnia 28 

listopada 2014r. oraz Zarządzeniem Nr 40/2015 z dnia 26 marca 2015r. 

 

17. Zarządzenie Nr 130/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 05.08.2015 r. w sprawie wynajęcia 

nieruchomości lokalowej stanowiącej własność Gminy Stegna 

 

18. Zarządzenie Nr 131/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 06.08.2015 r. w sprawie 

przeznaczenia do dzierżawy części działek nr 507, 508, 518/29 położonych w 

miejscowości Stegna z przeznaczeniem na zorganizowanie cyrku. 

 

19. Zarządzenie Nr 132/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 07.08.2015 r. w sprawie zmiany 

Zarządzenia Nr 127/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 29 lipca 2015 r. w sprawie 

ustanowienia Regulaminu, zasad wydatkowania Funduszu Sołeckiego w Gminie Stegna 

oraz zasad prowadzenia zarządu i gospodarki składnikami mienia komunalnego 

przekazanego sołectwu do korzystania. 

 

20. Zarządzenie Nr 133/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 10.08.2015 r. w sprawie powołania 

obwodowych komisji do spraw referendum w gminie Stegna dla przeprowadzenia 

głosowania w referendum ogólnokrajowym zarządzonym na dzień 6 września 2015 r. 

 

21. Zarządzenie Nr 134/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 10.08.2015 r. w sprawie wynajęcia 

nieruchomości lokalowej stanowiącej własność Gminy Stegna. 

 

22. Zarządzenie Nr 135/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 10.08.2015 r. w sprawie wynajęcia 

nieruchomości lokalowej stanowiącej własność Gminy Stegna. 

 

23. Zarządzenie Nr 136/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 10.08.2015 r. w sprawie ogłoszenia 

przetargu ustnego nieograniczonego na dzierżawę nieruchomości gminnej, podania do 

publicznej wiadomości wyciągu z ogłoszenia o przetargu, powołania komisji do 

przeprowadzenia przetargu oraz wywieszania wykazu nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Stegna przeznaczonej do dzierżawy. 

 

24. Zarządzenie Nr 137/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 10.08.2015 r. w sprawie ogłoszenia 

II przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych 

stanowiących własność Gminy Stegna przeznaczonych do sprzedaży w drodze 



przetargowej położonych w miejscowości Stegna, Jantar, Junoszyno, Mikoszewo, 

Niedźwiedzica oraz powołania komisji do przeprowadzenia przetargu. 

 

25. Zarządzenie Nr 138/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 10.08.2015 r. w sprawie zasad 

opracowania materiałów do projektu uchwały budżetowej i wieloletniej prognozy 

finansowej w 2016 r. 

 

26. Zarządzenie Nr 139/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 11.08.2015 r. w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2015 

r. 

 

27. Zarządzenie Nr 140/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 11.08.2015 r. w sprawie powołania 

koordynatora gminnego w referendum ogólnokrajowym zarządzonym na dzień 6 września 

2015 roku. 

 

28. Zarządzenie Nr 141/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 11.08.2015 r. w sprawie powołania 

operatorów informatycznej obsługi obwodowych komisji do spraw referendum dla 

przeprowadzenia głosowania w referendum ogólnokrajowym zarządzonym na dzień 6 

września 2015 r. 

 

29. Zarządzenie Nr 142/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 11.08.2015 r. w sprawie 

upoważnienia pracownika Urzędu Gminy w Stegnie do podpisywania pism i zaświadczeń. 

 

30. Zarządzenie Nr 143/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 11.08.2015 r. w sprawie 

upoważnienia pracownika Urzędu Gminy w Stegnie do podpisywania pism i zaświadczeń. 

 

31. Zarządzenie Nr 144/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 17.08.2015 r. w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach Bronowo i Wiśniówka. 

 

32. Zarządzenie Nr 145/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 18.08.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

33. Zarządzenie Nr 146/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 20.08.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

34. Zarządzenie Nr 147/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 24.08.2015 r. w sprawie powołania 

Komisji Stypendialnej. 

 

35. Zarządzenie Nr 148/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 24.08.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

36. Zarządzenie Nr 149/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 26.08.2015 r. w sprawie powołania 

Komisji Oceny Wniosków do opiniowania wniosków dotyczących przyznawania środków 

z funduszu sołeckiego. 

 

37. Zarządzenie Nr 150/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 26.08.2015 r. w sprawie archiwizacji 

dokumentów z wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, przeprowadzonych w dniu 

10 maja 2015 r. 

 



38. Zarządzenie Nr 151/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 27.08.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

39. Zarządzenie Nr 152/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 28.08.2015 r. w sprawie sposobu 

postępowania przy załatwianiu spraw z zakresu działalności lobbingowej. 

 

40. Zarządzenie Nr 153/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 31.08.2015 r. w sprawie wniesienia 

wkładu pieniężnego i objęcia z tego tytułu udziałów w Centralnym Wodociągu Żuławskim 

Sp. z o. o. w Nowym Dworze Gdańskim. 

 

41. Zarządzenie Nr 154/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 31.08.2015 r. w sprawie wniesienia 

wkładu pieniężnego i objęcia z tego tytułu udziałów w Centralnym Wodociągu Żuławskim 

Sp. z o. o. w Nowym Dworze Gdańskim. 

 

42. Zarządzenie Nr 155/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 02.09.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

 

43. Zarządzenie Nr 156/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 02.09.2015 r. w sprawie ustalenia 

stawek czynszu za 1 m2 powierzchni użytkowej lokali mieszkalnych  w Mieszkaniowym 

Zasobie Gminy Stegna. 

 

44. Zarządzenie Nr 157/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 03.09.2015 r. w sprawie zasad 

rachunkowości Urzędu Gminy Stegna. 

 

45. Zarządzenie Nr 158/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 03.09.2015 r. w sprawie powołania 

stałej Komisji Stypendialnej. 

 

46. Zarządzenie Nr 159/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 04.09.2015 r. w sprawie zmiany 

Zarządzenia Nr 133/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 10 sierpnia 2015 r. w sprawie 

powołania obwodowych komisji do spraw referendum w gminie Stegna dla 

przeprowadzenia głosowania w referendum ogólnokrajowym zarządzonym na dzień 6 

września 2015 r. 

 

47. Zarządzenie Nr 160/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 04.09.2015 r. w sprawie powołania 

komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargów na: „Przebudowę drogi gminnej ul. 

Łąkowej w Mikoszewie”. 

 

48. Zarządzenie Nr 161/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 04.09.2015 r. w sprawie zmiany 

Zarządzenia Nr 133/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 10 sierpnia 2015r. w sprawie 

powołania obwodowych komisji do spraw referendum w gminie Stegna dla 

przeprowadzenia głosowania w referendum ogólnokrajowym zarządzonym na dzień 6 

września 2015 r., zmienionego Zarządzeniem Nr 159/2015 z dnia 4 września 2015r. 

 

49. Zarządzenie Nr 162/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 07.09.2015 r. w sprawie ogłoszenia 

II przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych 

oznaczonych nr 92/11-13 położonych w miejscowości Świerznica stanowiących własność 

Gminy Stegna przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargowej oraz powołania 

komisji do przeprowadzenia przetargu. 

 

W zakresie spotkań: 

1. Udział w  X sesji Rady Gminy Stegna 
2. Udział w Walnym Zebraniu Spółdzielni Socjalnej Serwis Partner 



3. Udział i zorganizowanie XVII Mistrzostw Świata w Poławianiu Bursztynu  Jantar 2015 
4. Udział w szkoleniu zorganizowanym przez Wojewódzki Sztab Zarządzania 

Kryzysowego  
5. Spotkania z przedstawicielami Ochotniczych Straży Pożarnych w sprawach 

uzupełniania wyposażenia oraz priorytetów w ich zakupie 
6. Udział w przeglądzie gwarancyjnym zadania „Jantarowa Przystań”  
7. Spotkania z sołtysami w sprawach bieżących sołectw 
8. Obserwator w konkursie na stanowisko Sekretarza Gimnazjum w Mikoszewie 
9. Udział w imprezie masowej LATO Z RADIEM  

10. Spotkanie z mieszkańcami Sołectwa Tujsk w zakresie realizacji Funduszu Sołeckiego; 

11. Spotkanie z dyrektorem Departamentu Turystyki i Sportu Urzędu Marszałkowskiego w 

sprawie możliwości rozwoju i budowy infrastruktury sportowej na terenie Gminy; 

12. Przeprowadzenie konkursu na dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Stegnie; 

13. Spotkania z kierownikiem posterunku policji w Stegnie w sprawie skarg mieszkańców na 

zakłócanie ciszy nocnej; 

14. Spotkanie z wykonawcą projektu drogowego dróg w miejscowości Jantar z uwagi na brak 

realizacji zakresu objętego umową z 2014r.; 

15. Spotkania z radnymi Gminy Stegna w zakresie skarg i wniosków bieżącej działalności 

instytucji gminnych; 

16. Przyjmowanie skarg mieszkańców w zakresie stanu technicznego ulicy Polnej w Stegnie; 

17. Spotkanie w urzędzie marszałkowskim z przedstawicielami samorządów mierzei wiślanej 

w sprawie budowy ścieżek rowerowych na terenach leśnych finansowanych w zakresie 

ochrony bioróżnorodności terenów objętych ochroną; 

18. Objazd świetlic wiejskich w zakresie ich funkcjonowania; 

19. Podpisanie umowy z dyrektor Polskiego Centrum Opieki w Gdyni o przystąpieniu do 

powszechnego Pomorskiego Centrum Systemu odpowiadającego za bezpieczeństwo 

mieszkańców w zakresie TELEOPIEKI; 

20. Udział w posiedzeniu Zarządu Żuławskiej Lokalnej Grupy Działania; 

21. Spotkanie z najemcą plaż w zakresie bieżącego utrzymania porządku na plażach w 

zakresie odpadów stałych jak i utrzymania toalet zgodnie z zawartą  umową trwającą w 

okresie 12.04.2013 – 31.08.2016 r.; 

22. Zlecenie opracowania ekspertyzy technicznej Naczelnej Organizacji Technicznej 

dotyczącej budowy targowiska gminnego pod tytułem „MÓJ RYNEK” w Stegnie; 

23. Spotkania organizacyjne w sprawie organizacji dożynek gminnych 

24. Udział w odbiorze przepompowni melioracyjnej realizowanej w programie ochrony 

przeciwpowodziowej Żuław 

25. Przeprowadzenie komisji w sprawie mianowania nauczycieli ze szkół ZS w Stegnie oraz 

Gimnazjum w Mikoszewie 

26. Udział w odpuście parafialnym w Bronowie 

27. Zorganizowanie i udział w zorganizowaniu letniego kina plenerowego w Stegnie na placu 

gminnym 

28. Udział w naborze na nauczycieli w Zespole Szkół w Drewnicy 

29. Udział w kontroli Generalnego Inspektora Ochrony Danych Osobowych Urzędu Gminy w 

Stegnie ; 

30. Udział w postępowaniu sądowym dotyczącym odszkodowania za budowę utwardzenia 

drogi w miejscowości Żuławki; 

31. Udział w zawodach Wodnego Ochotniczego Pogotowia Wodnego o puchar Wójta gminy 

Stegna; 

32. Spotkanie z koncertmistrzami koncertów organowych organizowanych przez Gminny 

Ośrodek Kultury w Stegnie; 



33. Spotkanie techniczne z przedstawicielami Urzędu Morskiego w Gdyni w zakresie 

realizacji zadania opracowania projektu technicznego ul. Leśnej w Mikoszewie (droga nad 

morze); 

34. Spotkanie z  przedstawicielami wsi Popowo w zakresie podłączeń do kanalizacji 

sanitarnej budynków gminnych które zostały pominięte w trakcie realizacji budowy sieci 

sanitarnej; 

35.Spotkanie z reprezentantem Izb Rolniczych z terenu Gminy Stegna; 

36. Przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej sołectwa Wiśniówka – Sołtysem został 

Pan Tomasz Włodkowski 

37.Przeprowadzenie wyborów sołtysa i rady sołeckiej sołectwa Bronowo – Sołtysem została 

Pani Marta Masłoń; 

38.Wręczenie nagród wójta za wybitne osiągnięcia w sporcie - Patrykowi i Dawidowi 

Kiełczyńskim; 

39. Przeprowadzenie przetargów na zbycie nieruchomości gminnych oraz podpisanie aktów 

zbywanych nieruchomości na kwotę przekraczająca 2 miliony złotych 

40. Złożenie kwiatów w 76 rocznicę wybuchu II wojny światowej w obozie Stutthof 

41. Spotkania z dyrektorami szkół gminy Stegna 

42. Udział w uroczystości wręczenia Odznak Honorowych za zasługi dla Samorządu 

Terytorialnego – między innymi Odznakę Honorową otrzymał były Wójt Gminy Stegna Pan 

Eugeniusz Wyrzykowski; 

43. Objazd gminy z przedstawicielem Energa Oświetlenie  w zakresie realizacji umowy 

dotyczącej budowy punktów oświetleniowych  

44. Spotkanie z przedstawicielami Lasów Państwowych, samorządów gmin i miasta Krynica 

Morska, Sztutowo w sprawie budowy ścieżek rowerowych i zakresu dofinansowania 

inwestycji ze środków zewnętrznych z uwzględnieniem udziału samorządu gmin Sztutowa i 

Krynicy Morskiej; 

45. Spotkanie z Nadleśniczym Lasów Państwowych w Elblągu w zakresie udostępnienia 

terenu do budowy szlaków rowerowych; 

46. Udział w turnieju sołectw gminy Stegna; 

47. Przeprowadzenie referendum krajowego; 

48. Przeprowadzenie przetargu na dzierżawę budynku po byłej Informacji Turystycznej; 

49. Spotkanie z przedstawicielami Agencji Nieruchomości Rolnych w sprawie wzniesionych 

nakładów inwestycyjnych na działce nr 125 w miejscowości Rybina na których zbudowano 

obiekty pętli żuławskiej w ramach programu budowy dróg wodnych 

50.Przygotowanie materiałów na XI sesję Rady Gminy 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy Radni mają pytania do 

złożonego sprawozdania. 

Radny Mariusz Ogrodowski – poprosił o rozszerzenie punktów : 

11.Spotkanie z dyrektorem Departamentu Turystyki i Sportu Urzędu Marszałkowskiego w 

sprawie możliwości rozwoju i budowy infrastruktury sportowej na terenie Gminy; 

22. Zlecenie opracowania ekspertyzy technicznej Naczelnej Organizacji Technicznej 

dotyczącej budowy targowiska gminnego pod tytułem „MÓJ RYNEK” w Stegnie; 

48. Przeprowadzenie przetargu na dzierżawę budynku po byłej Informacji Turystycznej; 

49. Spotkanie z przedstawicielami Agencji Nieruchomości Rolnych w sprawie wzniesionych 

nakładów inwestycyjnych na działce nr 125 w miejscowości Rybina na których zbudowano 

obiekty pętli żuławskiej w ramach programu budowy dróg wodnych. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – poprosiła o rozszerzeniu pkt. 33. 

Spotkanie techniczne z przedstawicielami Urzędu Morskiego w Gdyni w zakresie realizacji 

zadania opracowania projektu technicznego ul. Leśnej w Mikoszewie (droga nad morze); 



 

 

Radna Dorota Chojna – poprosiła o rozszerzeniu pkt . 43. Objazd gminy z przedstawicielem 

Energa Oświetlenie  w zakresie realizacji umowy dotyczącej budowy punktów 

oświetleniowych, szczególnie interesują ją kwestia ul. Ogrodowej w Stegnie. 

 

Radna Gabriela Danelska – poprosiła o rozszerzenie punktów dotyczących spotkań w 

sprawie ścieżek rowerowych, czego dotyczyły. 

 

Radny Adam Doliński – zapytał o możliwość dodatkowych punktów oświetleniowych w 

miejscowościach Niedźwiedzica, Niedźwiedziówka. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy w wyniku przetargu zostały 

sprzedane działki w Jantarze. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski : 

 

– odnośnie zapytań Radnego Mariusza Ogrodowskiego : 

1. dotyczy pkt 11 – w ubiegłym roku został ogłoszony konkurs na przeprowadzenie 

przetargu budowy dwóch hal sportowych w miejscowości Stegna oraz Drewnica. 

Notabene w 2010 roku była opracowana dokumentacja i chyba nawet było pozwolenie 

na budowę. Zdziwieniem dla niego jest, że ponownie przystąpiono do zmian projektu 

technicznego z tego względu, że zadania te będą realizowane dopiero w latach 2018 – 

2020 zgodnie z Wieloletnią Prognozą Finansową Gminy Stegna. 

Na pierwszym spotkaniu z projektantem, zaraz po przeprowadzeniu wywiadu oraz 

wizji lokalnej, dokonał on trafnych spostrzeżeń. Cały plan zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Drewnica wyklucza możliwość wykonania projektu 

technicznego hali sportowej w tym zakresie w jakim został określony w przedmiocie 

zamówienia. Problem polega na tym, że Konserwator Zabytków, który w 2013 roku 

wniósł wniosek o zmianę miejscowego planu, który został uwzględniony, w 2014 r. 

przyjęte zostały zmiany tego planu co dyskwalifikuje nam wielkość tej hali. Poza tym 

w miejscowości Drewnica stwierdzono na podstawie badań genealogicznych, że grunt 

nie jest nośny i będzie wymagał palowania. Wstępne informacje odnośnie hali w 

Drewnicy jakie otrzymaliśmy od projektanta odnośnie jej wartość realizacji zakresu 

rzeczowego będzie wynosiła około 9 mln zł, więcej niż w Stegnie. W związku z tym 

poprosiliśmy przedstawiciela Urzędu Marszałkowskiego o konsultacje w tym zakresie 

w jakiej wysokości moglibyśmy uzyskać dofinansowanie na realizację tego zadania. 

Przewidywany koszt hali w Stegnie 8 mln, do tego dochodzi wykup gruntów od 

Lasów Państwowych, ponieważ ma być usadowiona na terenach leśnych. Praktycznie 

przez najbliższe 10 lat moglibyśmy budować tylko halę sportową i nic więcej. Po 

rozmowie z przedstawicielem Urzędu Marszałkowskiego doszliśmy do wniosku i na 

jego sugestie, pierwszy wniosek na budowę hali może być sfinansowany do 

wysokości 70 % , drugi wniosek 30%. Ma być zorganizowane dalsze spotkanie. 

Położenie dokumentacji na półkę nie jest żadną sztuką.  

2. dotyczy  pkt 22. Zlecenie opracowania ekspertyzy technicznej Naczelnej Organizacji 

Technicznej dotyczącej budowy targowiska gminnego pod tytułem „MÓJ RYNEK” w 

Stegnie – wnieśliśmy o opracowanie ekspertyzy technicznej z uwagi na to, że jest to 

jedyna instytucja, która zrzesza tak liczne grono inżynierów, techników w tym 

zakresie, celem określenia czy spełnia ona wymagania projektu „Mój rynek” jak 

również możliwości technicznych przebudowy instalacji elektrycznej oraz 

dostosowania budynku do całorocznego użytkowania. Z 4 podpisanych umów na 

chwilę obecną na targowisku są tylko 2 podmioty, pozostałe dwa zrezygnowały.  



3. dotyczy  pkt  48. Przeprowadzenie przetargu na dzierżawę budynku po byłej 

Informacji Turystycznej -  w miesiącu lipcu Rada podjęła uchwałę dotyczącą 

dzierżawy tego obiektu. 

4. dotyczy pkt 49. Spotkanie z przedstawicielami Agencji Nieruchomości Rolnych w 

sprawie wzniesionych nakładów inwestycyjnych na działce nr 125 w miejscowości 

Rybina na których zbudowano obiekty pętli żuławskiej w ramach programu budowy 

dróg wodnych – spotkanie dotyczyło działki nr 125 w Rybinie, na którym bez zgody 

właściciela usadowiono nakłady w postaci Pętli Żuławskiej. Trwają rozmowy 

odnośnie przejęcia tego gruntu, przez 6 miesięcy wymienialiśmy się pismami, do dnia 

dzisiejszego nie doszliśmy do porozumienia, jest sugestia ze strony Agencji, że 

wystąpią z wnioskiem na podstawie przepisów Kodeksu cywilnego o przeniesienie 

tytułu własności w związku z wybudowaniem inwestycji przekraczającej wartość 

nieruchomości. 

 

– odnośnie zapytania Wiceprzewodniczącej Rady Brygida Drągowska dotyczącego pkt. 33. 

Spotkanie techniczne z przedstawicielami Urzędu Morskiego w Gdyni w zakresie realizacji 

zadania opracowania projektu technicznego ul. Leśnej w Mikoszewie (droga nad morze) – 

spotkanie odbyło się na terenie ulicy Leśnej w miejscowości Mikoszewo w zakresie zmian, 

które wniósł Dyrektor Urzędu Morskiego dotyczących skrócenia tej drogi i utwardzenia 

nawierzchni do wydmy szarej. Z naszej strony wygląda to tak, że można zbudować pewien 

odcinek drogi, który był określony wcześniej. Niefortunnie się stało, że te zlecenie poszło na 

decyzję zridowską tzw. spec ustawę i ona wyłącza z miejscowego planu. Wpłynęła decyzja 

dotycząca podziału nieruchomości do Starosty, trwają prace podziałowe tej drogi. 

 

– odnośnie zapytania Radnej Doroty Chojna dotyczącego pkt 43. Objazd gminy z 

przedstawicielem Energa Oświetlenie  w zakresie realizacji umowy dotyczącej budowy 

punktów oświetleniowych – wyjaśnił, że dotyczyło ono umowy, która była podpisana została 

w ubiegłym roku i opiewa na ten rok jak i przyszły. Dodatkowe punkty oświetleniowe między 

innymi na ul. Ogrodowej będą wykonane jeszcze w tym roku, opóźnienie wynika z uwagi na 

to, że wymagane jest pozwolenie na budowę, musiała zostać opracowana dokumentacja 

projektowa. 

 

– odnośnie zapytania Radnej Gabrieli Danelskiej dotyczącego spotkań w sprawie ścieżek 

rowerowych – tak jak już wcześniej wspomniał były przeprowadzone rozmowy z Lasami 

Państwowymi,  z Burmistrzem Krynicy Morskiej oraz Wójtem Gminy Sztutowa dotyczące 

lokalizacji wspólnego przedsięwzięcia, dodatkowego przedsięwzięcia pod nazwą : „Ochrona i 

zabezpieczenie obszarów chronionych poprzez rozbudowę infrastruktury ukierunkowującej 

ruch turystyczny w drodze wyznaczenia i budowy szlaków turystycznych na wybranych 

odcinkach leśnych od Mikoszewa do Granicy Państwa w Krynicy Morskiej”. Dotyczyło to 

możliwości finansowania, jak się okazało w ubiegłym roku Lasy Państwowe porozumiały się 

z samorządami Sztutowo i Krynica Morska  odnośnie formy finansowania tego dodatkowego 

zadania. Może tylko wspomnieć, że zakres rzeczowy, finansowy, który jest możliwy do 

wzięcia wynosi do 85%, z życia wiemy, iż jest to nierealne, ale może akurat w naszym 

przypadku uda się pozyskać tą kwotę. W ramach tego zadania mielibyśmy wybudowanych 

ponad 14 km ścieżek od Mikoszewa duktem leśnym do Gminy Sztutowo.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – poprosił o uzupełnienie informacji odnośnie przetargu 

dotyczącego dzierżawy budynku po IT o długość dzierżawy oraz jej wysokość. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że umowa dzierżawy 

opiewa na okres 10 lat, natomiast kwota miesięczna  z tego co pamięta wyniosła 2.170 zł, 

będzie to ten sam dzierżawca, który dzierżawił obiekt w okresie sezonu letniego. 



Radna Dorota Chojna – zapytała na jaki okres został wydzierżawiony pomost położonego 

na rzece Szkarpawa w miejscowości Żuławki. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że na okres 3 lat, zgodnie z 

ustawą. 

 

Radna Dorota Chojna – czy nie powinno być zgody Rady. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że zgodnie z ustawą o 

gospodarce nieruchomościami nie. 

Zapytał czy potrzebne są jeszcze uzupełnienia jakiejś z podanych informacji. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zarządziła 5 minutową przerwę. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wznowiła obrady XI Sesji Rady Gminy 

Stegna. 
 

Ad. Pkt. Nr 7.1.  projekt uchwały w sprawie  utworzenia na obszarze Gminy Stegna 

odrębnego obwodu głosowania dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 

25 października 2015 r. 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały.  

Wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/68/2015 

w sprawie utworzenia na obszarze Gminy Stegna odrębnego obwodu głosowania dla 

przeprowadzenia wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 25 października 2015 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 



Ad. pkt Nr. 7.2.  projekt uchwały w sprawie  zmiany siedziby obwodowej komisji 

wyborczej na obszarze Gminy Stegna 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały.  

Wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/69/2015 

w sprawie zmiany siedziby obwodowej komisji wyborczej na obszarze Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 7.3. projekt uchwały w sprawie podjęcia współpracy partnerskiej z Gminą 

Sztutowo, Miastem Krynica Morska, Nadleśnictwem Elbląg, Parkiem Krajobrazowym 

„Mierzeja Wiślana” 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są pytania do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – chciałby uzyskać odpowiedź na pytanie, czy w przypadku 

kiedy Rada podejmie decyzję co do podjęcia tej uchwały nie będzie to znaczyło, że będziemy 

realizowali ścieżki rowerowe konkurencyjne dla ścieżek R9 i R10 i automatycznie kiedy 

przyjdzie kwestia realizacji czy wnioskowania o ścieżki rowerowe R9 i R10 wniosek nasz 

zostanie odrzucony, ze względu na to, że realizujemy podobne zadanie w ramach innego 

programu, w związku z powyższym cały projekt ścieżek rowerowych upadnie. Czy podjęcie 

tej uchwały nie będzie rodziło jakichś komplikacji.  

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Monika Adamowska-Bargieł – pracownik Urzędu Gminy 

Stegna: ustalenia z Urzędem Marszałkowskim są takie, że odnośnie ścieżek strategicznych R9 

i R10 procent dofinansowania z każdym miesiącem maleje, ostatnio mówi się już tylko o 

50%, gdzie zaczynaliśmy z 80% dofinansowaniem także jest to znaczna różnica.  

W tym działaniu dotyczącym również bioróżnorodności stopień dofinansowania może być na 

poziomie 85 % , co nie jest z góry powiedziane, zależy to od ilości złożonych wniosków. 

Fragmenty ścieżek, które Gmina wykona w ramach bioróżnorodności, tego nowego działania 

nie będą ponownie finansowane w ramach ścieżek strategicznych, czyli będzie trzeba 

współgrać. Przykładowo mówiąc trasa sfinansowana w ramach bioróżnorodności, natomiast 

trasa Nr 2 w ramach R10 Rybina – Jantar  będzie sfinansowana już z działań strategicznych. 

Odnośnie miejsc postojowych również będzie łączone dofinansowanie, na dzień dzisiejszy 



mamy takie zapewnienie, że będziemy mogli współfinansować w ramach działań 

strategicznych, natomiast w przypadku miejsc postojowych musimy trzymać się wspólnego 

oznakowania i wspólnych projektów.   

 

Radny Mariusz Ogrodowski – rozumie, że jeżeli Rada podejmie decyzję pozytywną za tym 

projektem uchwały, nie spowoduje to żadnych ewentualnych komplikacji w budowie dalszych 

ścieżek rowerowych. 

  

Monika Adamowska-Bargieł – należy też wziąć pod uwagę, że ten projekt może po prostu 

nie przejść i jest to brane pod uwagę. Bioróżnorodność jest bardziej pod kontem takich 

działań edukacyjnych, pod kontem przyrody, szkół edukacyjnych, zielonych szkół, ścieżek 

edukacyjno – przyrodniczych. Natomiast trasy rowerowe w ramach tego nowego działania 

11-4 jest takim jakby działaniem nie priorytetowym. Po 25 września, najprawdopodobniej 

pod koniec listopada będziemy wiedzieli czy ten nasz wniosek otrzymał dofinansowanie. 

Jednocześnie co jest ważne te działania ścieżek rowerowych w ramach programu 

strategicznego cały czas są kontynuowane, nie zaprzestano uzupełniania dokumentów, 

kolejnego etapowania, uzyskania pozwoleń w ramach R10 i R9 licząc się z tym gdyby 

odpadła bioróżnorodność to idziemy tym wytyczonym trybem i kontynuujemy ścieżki 

strategiczne.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – Zastępca Wójta w swojej wypowiedzi powiedział, że jeżeli 

przystąpimy do budowy jednej czy drugiej hali sportowej to tak naprawdę nie będzie środków 

już na nic innego, w związku z tym dlaczego idziemy dalej w ścieżki rowerowe, gdzie 

wiadomo, że to dofinansowanie maleje, a tak naprawdę już przy dofinansowaniu 80% nie 

było nas na nie stać.   

 

Monika Adamowska-Bargieł – w ramach bioróżnorodności stopień dofinansowania wynosi 

do 85% , jak już Państwu wiadomo odstąpiono od kostki brukowej, ma być to nawierzchnia 

szutrowa drogą pożarową. Przewidywany koszt tej ścieżki w ramach tego nowego działania to 

jest około 5 mln zł. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – chodzi mu o to, że podana została informacja iż dalej 

równolegle trwają prace nad ścieżkami strategicznymi R9 i R10, po prostu może trzeba 

podjąć decyzję o odstąpieniu od tego zadania. Mamy wiedzę, że maleje procent 

dofinansowania i już wiemy, że Gminy nie będzie na to stać.  

 

Monika Adamowska-Bargieł – to pytanie o podjęcie decyzji nie powinno być skierowane do 

niej. Wytłumaczyła jak wygląda to z jej punktu widzenia, natomiast uważa, że w tej 

bioróżnorodności gdyby udało się uzyskać dofinansowanie na wykonanie tych 15 km, przy 

zakładanym stopniu dofinansowania to uważa, że warto wejść w ten projekt.   

 

Radny Mariusz Ogrodowski – po wysłuchaniu wyjaśnień jest za tym, aby wykonać tę 

inwestycję w ramach bioróżnorodności. Pytania kieruje do Pani Moniki z tego względu, że 

odpowiada merytorycznie za ten temat. 

Może trzeba powiedzieć głośno iż należy wstrzymać się z trasami R9 i R10. Stworzymy 

dokumentację i odłożymy ją na półkę, bez szans na powodzenie i możliwość finansowania bo 

na dzisiaj mamy informację, że wynosi ono 50% a nie wiadomo czy jeszcze się nie obniży.  

 

Monika Adamowska-Bargieł – dodała, że myśli, iż dofinansowanie pozostanie już na 

poziomie 50%, natomiast koszty zostały zredukowane o połowę. Początkowy koszt trasy na 

Mierzei wynosił około 15 mln zł natomiast po redukcji nawierzchni i innych uwarunkowań 

technicznych wynosi w granicy 8,5 mln zł, czyli koszty zostały pomniejszone maksymalnie.  



Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – uzupełniając informacje podane przez 

Panią Adamowską – Bargieł powiedział, że ten, kto nie ryzykuje nie idzie do przodu, jeżeli 

mamy takie programowanie i mamy taką możliwość stworzoną, gdzie realizacja zakresu R9 i 

R10 na terenie Gminy jest przewidziana dopiero na lata 2016-2018, gdzie jeszcze nie mamy 

opracowanego studium wykonalności dla tego zamierzenia. Cały czas jednostki samorządowe 

podnoszą wartość swoich inwestycji. Mamy określony pułap zgodnie z wytycznymi do 2 mln 

euro, pozostałe kwoty, które będzie trzeba wydatkować będą pochodzić z budżetu Gminy. 

Albo korzystamy z tego zakresu wspólnie z innymi samorządami, gdyż nie widzi sensu 

budowania trasy po terenach leśnych od Sztutowa do Krynicy Morskiej, bo komu miałoby to 

służyć, jakie będą cele. Jeżeli miałyby być wybudowane to na całym pasie Mierzei, od ujścia 

Wisły do granicy państwa z Rosją. Dodatkowym argumentem, o którym jeszcze nie 

wspomniano program bioróżnorodności wiąże się z realizacją działań podjętych przez Lasy 

odnośnie budowy wieży widokowej w Mikoszewie na wzgórzu Księcia Albrehta. Obecny 

plan zagospodarowania przestrzennego wprowadza pewne ograniczenia w jej wysokości do 

12 m, w związku z tym będziemy musieli przystąpić jak najszybciej do zmiany tego planu, 

ponieważ drzewa w granicach tego wzgórza mają 17 m. Cały czas się piętrzy, powstają 

dodatkowe problemy i musimy albo te przeciwności przezwyciężyć i iść do przodu, stworzyć 

możliwości rozwoju dla naszej Gminy, albo możemy czekać i spłacać kredyty i ta kadencja po 

prostu minie.  

 

Radna Gabriela Danelska – prosi o uściślenie informacji, bo raz mówimy o szlakach raz o 

ścieżkach, szlaki dotyczą R9 i R10, teraz mówimy o ścieżkach, jest zasadnicza różnica 

między szlakiem a ścieżką. Zastanawia się czy przystępujemy do ścieżek czy do szlaków. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – ścieżka to jest ścieżka, program partnerski 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Pomorskiego R9 i R10 dotyczy ścieżek, szlaki są na 

terenach leśnych zgodnie z nazewnictwem Lasów. Odnośnie budowy nawierzchni jest to 

nawierzchnia szutrowa, udostępniona dla komunikacji, ma to także służyć Nadleśnictwu w 

zakresie gospodarki leśnej. Nie musimy tych gruntów przejmować, nie musimy wykonać 

dokumentacji projektowej, gdyż tam to jest. Nie musimy robić badań środowiskowych bo ta 

droga już jest, więc w czym tkwi problem ? 

 

Radna Gabriela Danelska – chodzi o to, aby wytłumaczyć czy przystępujemy do szlaku czy 

do ścieżki, ponieważ ścieżka bardzo często jest to ciąg przystosowany do poruszania się 

pieszych i rowerów, a szlak jest wytyczony, może być poprowadzony przez las i tylko 

wytyczony i to jest ta zasadnicza różnica.  

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – szlak jest po terenie leśnym, natomiast 

ścieżka w ramach projektu Województwa Pomorskiego.  

 

Monika Adamowska-Bargieł – dodała, że szlak jest w ramach R9 i R10 natomiast ścieżka w 

ramach bioróżnorodności.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zaznaczył, że nie jest przeciwnikiem podjęcia tej uchwały, 

chciał po prostu wyjaśnienia pewnych kwestii, które otrzymał i wie już jaką decyzję ma 

podjąć.  

Idąc dalej chodzi o kwestię robienia studium wykonalności, wykonania dokumentacji na R9 i 

R10 i wydatkowania na to środków finansowych. Rozumie, że ciężko jest podjąć tę 

niepopularną decyzję Wójtowi i oświadczenie, że wycofujemy się z wykonania tej inwestycji.  

Rada Gminy razem z Wójtem odpowiada za rozwój Gminy i może potrzeba takiego spotkania 

i podjęcia decyzji. Bo i tak gminy nie będzie stać na budowę tras rowerowych.    

 



Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – musi zgodzić się z wypowiedzią Radnego 

Mariusza Ogrodowskiego, przebieg trasy po ograniczeniach za kwotę 8,5 mln zł i tak nie 

spełnia oczekiwań mieszkańców, stowarzyszeń rowerowych. Przebieg po drodze pożarowej 

będzie wymagał wyłączenia z produkcji leśnej, o czym dowiedzieliśmy się niedawno, będą 

wymagane decyzje środowiskowe oraz inne dokumenty, które cały czas będą komplikowały 

to zadanie i dla niego osobiście stawia to pod wielkim zapytaniem możliwość realizacji tego 

zadania przez najbliższe lata.  

Na chwilę obecną projekt uchwały dotyczy przystąpienia do nowego projektu. 

Gmina Stegna znajduje się w samym centrum ścieżek rowerowych R9 i R10, jeżeli my 

wystąpimy jako gmina wyłożymy Sztutowo i Krynicę Morską w trasie R10, a w R9 Nowy 

Dwór Gdański. Nie widać, aby były jakieś zakusy o zmniejszeniu dofinansowania.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zapytał czy prowadzone były rozmowy z Burmistrzem 

Nowego Dworu Gdańskiego czy nadal podtrzymuje chęć realizacji trasy R9. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – w dniu wczorajszym otrzymaliśmy 

informację z Urzędu Marszałkowskiego o zajęciu stanowisk w tym zakresie. Rozmowy 

odbędą się w najbliższym czasie, o ich efekcie Radni zostaną poinformowani.  

Niechciał wybiegać w przód, ale skoro Radny o tym wspomniał, to uważa, że gmina nie jest 

w stanie zrealizować wszystkich inwestycji gdyż zgodnie Wieloletnią Prognozą Finansową 

budowa łącznika ulicy Morskiej z Lipową, ul. Grunwaldzkiej oraz ul. Cisewo  obejmują 

kwotę zaledwie 200 tyś zł. gdzie na chwilę obecną po rozmowach z Nadleśniczym wiadomo, 

że sam wykup gruntów będzie opiewał na kwotę prawie 2 mln zł.  

Powinno odbyć się spotkanie nad analizą Wieloletniej Prognozy Finansowej i nad realnymi 

możliwościami Gminy. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wspomniano, iż 25 września zakończy się 

nabór tych wniosków o dofinansowanie jeśli chodzi o ten szlak rowerowy, zapytała na jakim 

etapie jest Gmina Stegna. 

Uczestnicząc w innych spotkaniach wie, że samorządy Sztutowa i Krynicy Morskiej podjęły 

taką umowę o partnerstwie, mają już zgłoszenia, termin złożenia wniosku jest 24 września 

czyli tak naprawdę krótki termin i chciałaby wiedzieć na jakim jesteśmy etapie jeśli chodzi o 

przygotowania dokumentacji i gotowości złożenia wniosku.  

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – odpowiedź na to pytanie będzie częścią 

odpowiedzi na interpelację Radnej Gabrieli Danelskiej dotyczącej opuszczenia obrad 

Komisji, gdzie właśnie musiał wyjść po to, aby złożyć wniosek do Starostwa Powiatowego o 

przebudowę tych dróg na terenach leśnych. W piątek otrzymaliśmy zgodę od Nadleśniczego 

na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. Podczas Komisji Rady, w których 

uczestniczył informował Przewodniczącą Rady, że będzie musiał opuścić obrady wcześniej z 

tego względu, że Starostwo przyjmuje do godz. 15.30. Nie został poinformowany również, że 

na posiedzenie komisji zaproszeni zostali przedstawiciele Starostwa Powiatowego, w związku 

z czym składane pytania do Wicestarosty i członka Zarządu trochę się przeciągnęły  i 

skończyły się bodajże o godz. 14.40 – 14.45, gdzie udzielał jeszcze Radnym informacji. 

Prosiłby nie siać takiego fermentu mieszkańcom, że Rada jest ignorowana przez Wójta z tego 

względu, że rozmawiał z rana tego dnia z Radną Danelską 1,5 godz.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poprosiła o uzupełnienie odpowiedzi na jej 

pytanie.  

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział już na to pytanie, mamy 

zgodę na dysponowanie gruntem, mamy złożony wniosek do Starostwa, w poniedziałek 



będzie kosztorys, także do 24 września do dnia składania wniosku będziemy na wszystko 

przygotowani.  

 

Więcej uwag radni do projektu uchwały nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały. 

Wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Radny Adam Doliński poinformował, iż 

Komisja jednogłośnie wstrzymała się od wydania opinii.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – członek Komisji Rewizyjnej – uzupełnił, iż Radni wstrzymali 

się z uwagi na brak informacji podczas posiedzenia Komisji, które usłyszeli w dniu 

dzisiejszym. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/70/2015 

w sprawie podjęcia współpracy partnerskiej z Gminą Sztutowo, Miastem Krynica 

Morska, Nadleśnictwem Elbląg, Parkiem Krajobrazowym „Mierzeja Wiślana” 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. pkt Nr. 7.4.  projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Stegna  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – czy są pytania do przedłożonego projektu 

uchwały. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – prosi o wyjaśnienie treści uzasadnienia co do celu podjęcia 

tej uchwały, konkretnie do zapisu : Przewidywane skutki podjęcia uchwały: Podjęcie uchwały 

wpłynie na właściwe rozliczanie dotacji celowej”. 

Rozumie, że do tej pory była ona rozliczona nieprawidłowo. 

Prosi również o informację jaka pomoc została udzielona w roku 2014 i ilu uczniów z takiej 

pomocy skorzystało. Jest to dla niego ważne ze względu na zapis samego regulaminu i 

załącznika Nr 2 w kwestii : „Wypłata stypendium nastąpi po pozytywnym rozpatrzeniu 

wniosku i przedstawieniu odpowiednich dokumentów w celu rozliczenia. Termin dostarczenia 

dokumentów zostanie określony w decyzji przyznającej stypendium szkolne. ”. Chodzi o to jak 

jest prowadzona realizacja, czy rodziny biedne najpierw muszą zakupić chociażby np. dres 

sportowy, a zapewne są rodziny, których na to nie stać.  

Mamy ograniczenia finansowe co do kwestii wysokości dofinansowania takich rzeczy jak na 

przykład programy edukacyjne w kwocie 200 zł, a nie mamy takich ograniczeń przy np. 



zakupach strojów sportowych. Ktoś może kupić zwykły dres za kwotę 100 zł, a ktoś może 

kupić dres firmowy, czy nie trzeba by wprowadzić tutaj również jakiegoś ograniczenia. 

Zadaje te pytania, ponieważ niestety nie miał komu ich zadać na posiedzeniu Komisji.   

 

Wyjaśnienia złożyła Pani Karolina Stefaniak – pracownik GOPS w Stegnie – wnioski 

składane są w okresie o 01.09 – 15.09, po tym terminie następuje ich rozpatrzenie, decyzja 

wydawana jest pod koniec października. Są dwa okresy rozliczenia, od września do listopada 

i od stycznia do maja. Stypendium przyznawane jest dla konkretnego dziecka. Rozliczenie 

pierwszego okresu robione jest w listopadzie, następny okres rozliczany jest w maju. Wypłata 

może zostać dokonana dopiero po przedstawieniu rachunków. Wcześniej pieniądze były 

wypłacane semestralnie, niestety po kontroli z Województwa wskazano, że w ten sposób nie 

można dysponować tymi środkami, które otrzymujemy z Urzędu Wojewódzkiego na ten cel, 

ze względu na to musi nastąpić to rozliczenie i przedstawienie dokonania zakupu. Zmiana w 

regulaminie przede wszystkim dotyczy tej kwestii, że te faktury, które zostaną rodzicom teraz 

po rozliczeniu w listopadzie muszą przedstawić w maju. 

W roku 2014 otrzymaliśmy łączną dotację w kwocie około 170 tyś zł z Urzędu 

Wojewódzkiego, z Urzędu Gminy 50 tyś zł., wydanych środków zostało około 202 tyś zł. 

Kwota jaka pozostała to 16.700 zł, z racji tego, że rodzice nie rozliczali tych środków. Stąd 

również zmiana w regulaminie, żeby dopomóc rodzicom w kwestii rozliczenia.  

We wrześniu 2014 r. wpłynęło 217 wniosków. Ogólnie wypłacono stypendia 189 osobom, 

tyle zostało rozliczonych. Rodzice rozliczają stypendium do kwoty jaką mogą otrzymać, nie 

zawsze to jest tak że jest ono rozliczane w całości, choć coraz częściej zdarza się, że są 

rozliczane do pełnej kwoty. Uważa, że zmiana w regulaminie przyczyni się do tego, że 

stypendia będą rozliczane w całości i nie będzie pomniejszana dotacja i będziemy mogli 

wnioskować o większe środki z Urzędu Wojewódzkiego.    

 

Radny Mariusz Ogrodowski – szybko licząc 189 osób otrzymało stypendium około 1.100 zł 

każdy, zapytał czy stypendium przyznawane jest po równo czy są różnice. 

 

Pani Karolina Stefaniak – wyjaśniła, że są dwie grupy dochodowe, uzależnione jest to 

wysokością dochodu, jest to obecnie 456 zł, natomiast od października jest to wyższe 

kryterium 514 zł.  

Dwie grupy dochodowe: pierwsza to jest 50% czyli 228 zł, osoba zaliczająca się do tej grupy 

otrzymuje stypendium w wysokości 110 % kwoty zasiłku rodzinnego i jest to 117 zł; druga 

grupa dochodowa dotyczy osób, które przewyższają te 228 zł i stypendium w takich 

przypadkach przyznawane jest w wysokości 90%, z tym, że jeszcze dodatkowo kwota ta 

może być uzupełniona, ale to już zależy od tego jakie dysfunkcje są w rodzinie, jest to 

indywidualne podejście do każdego wniosku.  

Rodzice rozsądnie podchodzą do tych rozliczeń. Podkreśliła, że stypendium przyznawane jest 

na konkretnego ucznia.  

 

Radna Dorota Chojna – wnioskodawcą może być także dyrektor szkoły do której uczeń 

uczęszcza, zapytała czy jeżeli dziecko uczęszcza do szkoły ponadgimnazjalnej w Nowym 

Dworze Gdańskim czy ona jako dyrektor dla tego dziecka mieszkającego w Stegnie może 

wnioskować o pomoc materialną. 

 

Pani Karolina Stefaniak – oczywiście, że tak. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są jeszcze jakieś zapytania do 

tej uchwały. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 



Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały. 

Wniosła o odczytanie opinie odnośnie projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały zapadnie na sesji po uzyskaniu 

niezbędnych informacji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poddała pod głosowanie przedmiotowy 

projekt uchwały.  

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/71/2015 

w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Stegna 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 7.5. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – czy są pytania do przedłożonego projektu 

uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – będziemy dokonywać zwrotu dotacji w 

związku z naruszeniem procedur dla dwóch inwestycji, jedna dotyczy Kampanii Promocyjnej 

Żuław, druga odbudowa przepustów i rowów, chciałaby się dowiedzieć jakie procedury 

zostały naruszone.  

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że pierwsza kwota około 49 

tyś zł plus odsetki karne z tytułu nienależnego wykonania przedmiotu, który został określony 

umową – Kampania Promocyjna Żuław, dotyczy powstałych rozbieżności odnośnie 

składanego projektu do zrealizowanego zakresu; drugie zadanie którego dotyczy zwrot dotacji 

to są roboty melioracyjne na terenie gminy Stegna gdzie zarzucono przeprowadzenie procedur 

przetargowych i nienależyte wykonanie umowy, w związku z powyższym 50 % całości 

dofinansowania, która została Gminie przyznana jest do zwrotu razem z odsetkami karnymi. 

Osobą odpowiedzialną tak jak Wiceprzewodnicząca zadała pytanie zawsze oprócz 

pracownika merytorycznego jest kierownik jednostki.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – nie zadała pytania o to kto jest 

odpowiedzialny, pytała czego dotyczy zwrot dotacji.  

 

Radna Dorota Chojna – „dokonano zmniejszenia o kwotę 95 325 zł, z tytułu przesunięcia 

terminu wykonania dokumentacji, oraz dokonano zwiększenia o kwotę 7 491 zł, z 

przeznaczeniem na usunięcie kolizji kabli energetycznych - dot. realizacji zadania pn." 

Budowa drogi dojazdowej do plaży w miejscowości Mikoszewo" na rok 2016” – zapytała 

dlaczego jest przesunięty termin i czy została zawarta jakaś ugoda, czy firma będzie płacić 

Gminie odsetki karne.  



Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że kwestia ta nie dotyczy 

projektanta, dotyczy usunięcia kolizji z zakładem energetycznym po trasie przebiegu tej 

drogi, która będzie realizowana jest linia energetyczna, która wymaga przestawienia.  

W związku z powyższym, że procedura projektowa przewiduje na tym etapie uzgodnień, 

należy podpisać taką umowę z zakładem energetycznym na usunięcie kolizji. Wystąpiliśmy z 

takim wnioskiem. Ze względu na to, że nie będziemy realizować w tym roku przedmiotu tego 

zadania inwestycyjnego, przewidziany jest w 2018 rok, nie ma żadnego uzasadnienia abyśmy 

wypłacili tę kwotę i dokonali przebudowy tej instalacji oraz dokumentacji w zakresie 

drogowym. Można przesunąć to na rok przed wykonywaniem zakresu drogowego. 

 

Radna Dorota Chojna – „dokonano zmniejszenia o kwotę 268 968 zł, z tytułu nieotrzymania 

zwrotu dotacji dot. realizacji przedsięwzięcia "Kanalizacja sanitarna Drewnica, Przemysław, 

Żuławki",” oraz „dokonano zmniejszenia o kwotę 99 203 zł, z tytułu nieotrzymania zwrotu 

dotacji dot. realizacji przedsięwzięcia "Budowa Przystani Żeglarskiej w Rybinie", Skarbnik 

mówiła coś o kontrolach, czy to dotyczy tych dwóch przypadków. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – odnośnie kanalizacji najlepiej wiedzą 

mieszkańcy oraz Sołtysi, którzy najwięcej na ten temat się nasłuchali, firma wykonywała 

zadania, przesunięto w czasie całą realizację, zakres rzeczowy opiewał na lata 2010 – 2011 

zakończenie inwestycji, przez półtora roku firma Hydrobudowa Gdańsk dokonywała 

przełożenia około 50% położonej kanalizacji, w miejscowości Żuławki prawie 90%, na etapie 

realizacji powstawały różne problemy techniczne. Inwestycja przeciągnęła się praktycznie do 

tego roku, pozwolenie na użytkowanie otrzymaliśmy 1 czerwca. Niezbędne były dodatkowe 

nakłady na dokumentację powykonawczą i nadzór budowlany nie dopuścił wcześniej tego 

obiektu. W związku z niewypełnieniem dodatkowego zakresu do końca 2014 roku będziemy 

musieli zwrócić środki które nie zostały zakwalifikowane w dokumentacji. Obecnie trwa 

jeszcze kontrola tego zadania inwestycyjnego. Nie chciałby być złym prorokiem i podawać 

kwotę jaka może być do zwrotu, ale wystąpiono do Urzędu Marszałkowskiego o jak 

najszybsze jej podanie w celu uniknięcia zbędnych odsetek. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – w związku z udzieloną odpowiedzią na 

niezadane przez nią pytanie, chciałaby się dowiedzieć, czy pracownik, który zaniechał 

czynności poniósł jakieś konsekwencje. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że na chwilę obecną w 

Urzędzie trwają cały czas kontrole, w najbliższym czasie będziemy się zastanawiali na 

reorganizacją funkcjonowania całego referatu inwestycyjnego.  

 

Więcej uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż brak 

jest opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały, w załączeniu wniosek 

komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 



Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska –poddała pod głosowanie projekt uchwały z 

uwzględnieniem wniesionych zmian. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 wstrzymało się 

od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/72/2015 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. pkt Nr. 7.6. projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy 

Stegna z dnia 22 stycznia 2015 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stegna na lata 2015 – 2025 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały oraz wniosła o 

odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poddała pod głosowanie projekt uchwały z 

uwzględnieniem wniesionych zmian. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/73/2015 

w sprawie  zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 2015 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 7.7. projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i 

Modernizacji Sieci i Urządzeń Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2014-2018

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są pytania do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska – zapytała czy planowane wodociągi należą do zadań 

inwestora oraz do jakiej ilości odbiorców będzie doprowadzony w miejscowości Mikoszewo, 

oraz w jaki sposób został wyliczony koszty instalacji.  

 



Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – wyjaśnił, że w pierwszej kolejności 

wykonywane są przyłącza, na które wpłynęły wnioski od inwestorów. Do działek odnośnie, 

których nie ma złożonych wniosków na przyłączenie do sieci wodociągowej nie ma podstaw, 

żeby budować taki wodociąg. 

 

Dodatkowych odpowiedzi udzielił Pan Konrad Wiśniewski – przedstawiciel Centralnego 

Wodociągu Żuławskiego : wyjaśnił, że projekt nie obejmuje ilości przyłączeń, projekt dotyczy 

budowy sieci wodociągowej, przyłącze jest już w gestii poszczególnych odbiorców, którzy 

będą zlokalizowani w obrębie tej sieci. Inwestycja w miejscowości Mikoszewo będzie 

realizowana na wniosek władz Gminy, jest to realizowane przedsięwzięcie w celu 

zaspokojenia potrzeb mieszkańców, którzy konkretne propozycje składają. Trudno jest mu 

powiedzieć jaka ilość działek znajduje się obrębie planowanej sieci wodociągowej.  W chwili 

obecnej trwa procedura przygotowania dokumentacji projektowej, jeżeli Radna będzie 

zainteresowana można będzie przekazać taką informację o ilości odbiorców. 

Wyjaśnił w ramach poprawek dokonywanych w Wieloletnim Planie Rozwoju i Modernizacji 

Sieci i Urządzeń Wodociągowych znajdują się zadania: 

1.  „Budowa sieci wodociągowej Junoszyno ul. Topolowa”. 

2. „Budowa sieci wodociągowej w ul. Sportowej i drodze gminnej dz. 717” 

Podkreślił, że spółka nie realizuje przyłączeń do poszczególnych budynków.  

 

Radna Dorota Chojna – zapytała czy inwestycje ustalane są przez CWŻ czy w 

porozumieniu z Wójtem. 

 

Pan Konrad Wiśniewski – odpowiedział, że w porozumieniu z Wójtem. 

 

Radna Dorota Chojna – zapytała dlaczego do roku 2018 nie jest zaplanowana inwestycja 

budowy wodociągu na ul. Ogrodowej w Stegnie.  

 

Pan Konrad Wiśniewski – wyjaśnił, że plan przygotowywany jest również z porozumieniu i 

na wniosek Gminy. Nie jest tak, że CWŻ sam ustala priorytety, to władze Gminy zgłaszają 

zapotrzebowanie.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – rozumie, że przedstawione zostały zmiany do planu, który 

już wcześniej był uchwalony. Chciałby zapytać o realizację inwestycji Nr 7, w której zgodnie 

z planem zostało już wydatkowane 630 tyś zł - Wymiana sieci DN 250 2100mb Jantar ul. 

Rybacka. 

 

Pan Konrad Wiśniewski – wyjaśnił, że całkowity koszt zadania to 630 tyś zł, natomiast 

realizacja nastąpi w roku 2018. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – koszty Gminy odnośnie tego zadania to 50% czyli kwota 315 

tyś zł, rozumie, że skoro nie została przez Pana Wiśniewskiego wymieniona to znajdowała się 

już we wcześniejszym planie.  

 

Pan Konrad Wiśniewski – dodał, że podane koszty to nie są takie dokładne wyliczenia, po 

wykonaniu dokumentacji projektowej i kosztorysowej będą one znane. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały. 

Wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż brak jest opinii komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały. 



 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały zapadnie na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – projekt uchwały został już odczytany więc 

kolejno poddała go pod głosowanie.  

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XI/74/2015 

w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Sieci i Urządzeń 

Wodociągowych dla Gminy Stegna na lata 2014-2018 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poinformowała, iż osoby, które chcą zabrać 

głos w punkcie „Wolne wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza obrad 

Radnej Anny Małek i wpisały się na listę mówców. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zarządziła 10 minutową przerwę. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wznowiła obrady XI Sesji Rady Gminy 

Stegna. 
 

Ad. pkt Nr. 8. odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – odpowiedź na interpelacje 

zgłoszone w formie pisemnej zostaną również w takiej udzielone. 
Chciałby jednak odnieść się do ważnych tematów, które zostały poruszone, chodzi o 

bezpieczeństwo dzieci, które poruszają się komunikacją autobusową. W wyniku przetargu 

został wyłoniony wykonawca, który jest odpowiedzialny za realizację tych przewozów.  

Na chwilę obecną posiada informację od Inspekcji Transportu Drogowego, zostały 

przeprowadzone kontrole autobusów w miejscowości Stegna, wykazujące brak zagrożenia dla 

dzieci poruszających się tymi autobusami. Z informacji jakie uzyskał od Dyrektor Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Drewnicy były problemy z jednym autobusem, który nie spełniał 

wymogów technicznych ale tym pojazdem zajęła się już Policja.  

Przedstawił analizę kosztów ponoszonych na dojazdy za lata od roku 2011. Koszt w roku 

szkolnym 2015/2016 w stosunku do roku poprzedniego to różnica około 94 tyś zł niżej.  

Prosi rodziców oraz dyrektorów szkół o zgłaszanie ewentualnie zauważonych 

nieprawidłowościach technicznych, każdy kto zauważy taki fakt jest zobowiązany o tym 

poinformować. Służbami które w tym zakresie muszą działać natychmiast na zgłoszenie są 

Policja oraz Inspekcja ds. Ruchu Drogowego. Kwestie problemów organizacyjnych powinny 

być zgłaszane bezpośrednio Dyrektorowi szkoły.      

 

Radny Mariusz Ogrodowski – prosi o podanie nazwy firmy, która wygrała przetarg, 

ponieważ mamy informację iż umowę realizuje podwykonawca gorszym taborem, a nie 

firma, która wygrała przetarg. Czy w przetargu było to dopuszczone. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – ustawa Prawo zamówień 

publicznych przewiduje możliwość korzystania z podwykonawców w związku z tym nie 



możemy tego ograniczyć. Wykonawca musi jedynie nas poinformować czy będzie korzystał z 

takiej możliwości. Firma wyłoniona w przetargu to Spółka „PLUS EXPRESS”. Do przetargu 

wpłynęły trzy oferty.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – czy partnerem tej Spółki jest Pan Zacharski ? 

 

Z sali podła odpowiedź, że jest to podwykonawca. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – tak jak już wspomniał umowa 

dopuszcza podwykonawców. Za bezpieczeństwo osób przewożonych odpowiada przewoźnik.  

 

Radna Brygida Drągowska – zapytała czy wykonawca wskazał iż będzie wykorzystywał do 

realizacji umowy podwykonawców.  

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że nie pamięta, ale 

sprawdzi to jeszcze dzisiaj.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – my wiemy, że kursy wykonywane są przez Pana 

Zacharskiego, nie wie jak jest w innych miejscowościach ale tak jest w Stegnie.  

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – informacja zostanie przekazana na 

piśmie zgodnie z wnioskami, na chwilę obecną nic więcej w tym temacie nie może 

powiedzieć, musiałby mieć dokumentację przed sobą.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – mieszkańcy zgłaszają, że mają wiele zastrzeżeń co do 

autobusów tego przewoźnika. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – tak jak już wspomniał są one 

kontrolowane i doprowadzi do kontroli wszystkich pojazdów.  

 

Radna Gabriela Danelska – zgłaszana była na Policję w czwartek kwestia niepokojącego 

stanu autobusów, ale służby przyjechały dopiero we wtorek. Autobus posiadał przegląd do 

dnia 7 września. Przez funkcjonariuszy został określony jako niezdatny do dalszej jazdy, 

natomiast następnego dnia miał już przedłużony przegląd techniczny. Niepokojący jest fakt 

tego, że nie ma kto sprawdzić tego taboru. Tabor powinien wynosić 8 autobusów plus 2 

dodatkowe, natomiast po wycofaniu jednego z nich dzieci nie miały jak wrócić do domu.  

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – potwierdził niepokój Radnej w 

tym zakresie, będzie egzekwował od wykonawcy przedmiot zobowiązań umowy, przedmiotu 

umownego jak również stanu technicznego pojazdów, który będzie weryfikowany przez 

podmioty, które są do tego uprawnione. Nie jest diagnostą więc nie może stwierdzić jaki jest 

stan techniczny pojazdów.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – czy trafiły do Urzędu w tym temacie zgłoszenia np. od 

rodziców, dyrektorów szkół odnośnie zastrzeżeń technicznych co do autobusów. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – zgłoszeń takich nie było, jedynie 

Radna Gabriela Danelska informowała o sytuacji jaka miała miejsce. W dniu wczorajszym  

i dzisiejszym trwają kontrole. Przeprowadzona została rozmowa z Inspektorem, kontrole będą 

kontynuowane w dalszym ciągu. Zapewnione, że sprawdzone pojazdu nie zagrażają zdrowiu i 

życiu.  

 



Radna Gabriela Danelska – kontaktowała się już w czwartek z Urzędem Gminy w celu 

uzyskania informacji gdzie należy zgłosić takie nieprawidłowości, ponieważ nie miała takiej 

wiedzy, także informacja o problemie trafiła do Urzędu już w czwartek.  

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – odnośnie uwagi zgłoszonej przez 

Radną Danelską dotyczącej braku informacji o sytuacji na plażach odnośnie pojawienia się 

martwego delfina poinformował, że w dniu zdarzenia rozmawiał z Panią Radną , Sołtys 

Mikoszewa, Rzecznikiem Prasowym Komendy Wojewódzkiej Policji, została wyłączona 

część plaży, która zagrażała bezpieczeństwu. Służby zabezpieczające zdarzenie dały pokaz 

swojej sprawności i nie widzi tu żadnego problemu.   

 

Radna Gabriela Danelska – brakowało jej takiej rzeczy jak pobranie próbki wody  

i zdementowanie plotek o jej zanieczyszczeniu. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – odnosząc się do zarzutu 

opuszczenia przez niego posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy wyjaśnił, że 

informował Przewodniczącą Rady, iż ze względu na procedurę aplikowania wniosku i 

konieczności zgłoszenia do Starostwa Powiatowego szlaków rowerowych, musiał wcześniej 

opuścić obrady. 

Radni są traktowani priorytetowo i przyjmowani są w pierwszej kolejności. 

 

Radna Gabriela Danelska – zwołując posiedzenie Komisji ds. Budżetu czuje się 

odpowiedzialna za jej przebieg, w momencie kiedy Radni są pozostawieni bez odpowiedzi 

poczuwa się do tego, aby zwrócić uwagę na fakt takiego traktowania. Ona nie otrzymała 

informacji, iż Zastępca Wójta będzie musiał szybciej opuścić obrady.  

  

Ad. pkt Nr. 9. Wolne wnioski i informacje.  
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska przekazała w kolejności zgłoszeń głos : 

 

Sołtys Sołectwa Mikoszewo Pani Beata Stęplewska : 

Pierwsza informacja odnośnie tego, że z autobusami coś jest nie tak zgłoszona została przez 

rodzica 2 września. Zgłoszenia dokonano w Urzędzie Gminy, gdzie nie uzyskano informacji, 

iż należy ten fakt zgłosić na policji. Sama dokonała takiego zgłoszenia na policji 5 września.  

Złożyła następujące zapytanie: 

„W związku z bardzo złym stanem technicznym autobusu dowożącego dzieci do szkoły, o 

numerze rejestracyjnym GND9L01, zwróciłam się do Komendy Powiatowej Policji w 

Nowym Dworze Gdańskim o kontrolę w/w pojazdu. 

Dnia 08.09.2015 roku została przeprowadzona kontrola, w trakcie której policjant 

poinformował nas – rodziców, że ten autobus zostaje zatrzymany, że nigdzie nie pojedzie 

dzisiaj, ani jutro, ani nigdy. Jest w złym stanie, że żadne naprawy nie przywrócą mu 

sprawności. Nadmienię, że w systemie informatycznym uruchomionym przez Ministerstwo 

Spraw Wewnętrznych – bezpiecznyautobus.gov.pl, dla w/w pojazdu jeszcze w zeszłym 

tygodniu widniała informacja, że posiada przegląd do dnia 07.09.2015 roku. Dzisiaj można 

przeczytać, że autobus o numerach rejestracyjnych GND9L01 posiada aktualne badania 

techniczne wykonane w dniu 07.09.2015 roku. 

Stąd moje pytania: 

1. Czy w trakcie dokonywania wyboru firmy przewozowej Pani Wójt zapoznała się ze 

stanem faktycznym wszystkich pojazdów? 

2. W związku z całkowitym brakiem zaufania do firmy, której kierowca (podejrzewam 

wiedząc o stanie faktycznym autobusu) woził niesprawnym autobusem dzieci z naszej 

gminy do szkół, kieruję pytanie kiedy zostanie przeprowadzona kontrola wszystkich 



pozostałych pojazdów ujętych w umowie na dowóz uczniów do placówek 

oświatowych na terenie gminy Stegna. 

3. Jakie kroki podejmie Pani Wójt w związku z narażeniem życia i zdrowia dzieci z 

gminy Stegna przez firmę dowożącą niesprawnym pojazdem? Przypomnę, że 

kontrola, która to wykazała, odbyła się 08.09.2015 r. czyli jeden dzień po wykonaniu 

aktualnych badań technicznych autobusu.” 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zapytał komu dokładnie w Urzędzie dokonano zgłoszenia 

odnośnie przypuszczalnego złego stanu technicznego autobusu. 

 

Sołtys Sołectwa Mikoszewo Pani Beata Stęplewska – sprawa zgłaszana była chyba Pani 

Maćkowskiej skoro dotyczy oświaty. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – bardzo się cieszy, że jest taka 

postawa obywatelska, z tego miejsca chciałby powiedzieć, że obecnie trwa kontrola, o której 

wynikach poinformujemy jak najszybciej. Nie jest osobą dopuszczającą autobus do ruchu i 

żaden Wójt w Polsce tego nie robi, są do tego odpowiednie instytucje, są wykonywane 

przeglądy techniczne. 

 

Radny Wiesław Matusak – odnośnie wydanego Zarządzenia Wójta Gminy Stegna w sprawie 

ustanowienia Regulaminu, zasad wydatkowania Funduszu Sołeckiego w Gminie Stegna oraz 

zasad prowadzenia zarządu i gospodarki składnikami mienia komunalnego przekazanego 

sołectwu do korzystania pkt : „Wydatki na realizację zadania, o którym mowa w ust.3 pkt.23 

nie mogą przekroczyć 10 % środków funduszu sołeckiego przewidzianych dla sołectwa na 

dany rok”, powiedział, że jego sołectwo nie przekracza tej kwoty, ale uważa, że dla 

niektórych za ich pracę włożoną w różne zadania jest to za mało. Zapytał co zdecydowało o 

podjęciu takiej decyzji i wydaniu takiej regulacji i czy prawdą jest to, że jedno z sołectw 

przeznaczyło kwotę około 5 lub 6 tyś zł na wyjazd integracyjny. Jeżeli jest to prawdą to jest to 

hańbą, że z funduszu sołeckiego wydatkuje się taką kwotę na taki cel. Dziś strażacy z OSP nie 

mają butów, nie mają rękawic, a ktoś jedzie na grzyby, na wycieczkę za 5 tyś zł.  

Co zdecydowało o określeniu tego progu, rozumie kwestię gospodarności, ale czy jesteśmy w 

stanie powiedzieć czy któreś z sołectw przeznaczyło taką kwotę na taki cel.  

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – odpowiadając na pytanie Radnego 

poinformował, że w tym zakresie została wykonana analiza wydatków z funduszu sołeckiego 

dot. tego jak kształtowały się one w ciągu ostatnich 5 lat. 

W tegorocznych funduszach kilka sołectw przekroczyło ten próg procentowy. Fundusz 

sołecki skierowany ma być do wszystkich mieszkańców, a nie wszyscy chcą się bawić, część 

chce mieć dach jak stoi na przystanku, część chce chodzić po chodniku, potrzeb jest tak wiele. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zwrócił uwagę, że o rozdysponowaniu funduszu sołeckiego 

decydują mieszkańcy i decydują Ci, którzy są obecni na tych zebraniach.  

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – analizując frekwencje na tych 

zebraniach widać jak mało mieszkańców przychodzi na te zebrania, należy brać pod uwagę 

dobro całej społeczności nie tylko grupy, która jest zintegrowana. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – nie widzi nic przeciwko imprezom organizowanym w 

miejscowościach typu otwartego, gdzie może na nie przyjść każdy, co innego jeżeli chodzi o 

imprezy zamknięte. Z jednej strony dajemy mieszkańcom fundusz sołecki i prawo do jego 

zagospodarowania, prawo decyzji co do jego przeznaczenia, a z drugiej strony im to 

ograniczamy. Nie chciałby, aby doszło do sytuacji gdzie teraz wprowadzone są ograniczenia i 



pójdą za tym następne, że np. na zakup ławek można przeznaczyć tylko 50%. Podjęliśmy taką 

decyzję tworząc fundusz sołecki, żeby daną kwotę przeznaczyć na potrzeby wybrane przez 

mieszkańców. Po to na zebraniach obecni są Wójtowie, aby podpowiadać jakie zadania nie 

wpisują się w zadania własne gminy. Wiele razy było tak jak pełnił funkcję sołtysa, że był 

jakiś pomysł, ale był zmieniany z uwagi na to, że nie wpisywałby się w te zadania i nie 

mógłby zostać sfinansowany a tym samym zrealizowany. Skoro ktoś podjął decyzję, że chce 

te środki przeznaczyć w części na imprezy kulturalny dlaczego się go krytykuje i w związku z 

tym, że momentami przekroczono te kwoty o ileś procent wprowadza się obostrzenia, żeby 

nie było tego przekroczenia.  

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska – trochę rozmywa się idea tego co chcieliśmy zrobić 

wprowadzając ograniczenie do 10%. Na podstawie przeprowadzonej analizy, która była już 

Radnym przedstawiana na komisjach, w jaki sposób kształtowały się wydatki właśnie na 

festyny. Z 0,86% w momencie powstania funduszu do chwili obecnej do roku 2015 urosły do 

12%. Przekroczony próg na chwilę obecną ma 8 sołectw w tym 4 nieznacznie. Kwota 

przekroczenie np. o 600 zł jest dla niej np. wkładem własnym tego co wniesie sołectwo w 

organizację zadania. Należy zaznaczyć, że jest to zadanie dotowane, które jest kontrolowane 

pod względem racjonalności podejmowania takich kroków. Nie jest tak, że ograniczamy 

sołectwom zakres wydatków. Są sołectwa, które od samego początku funkcjonowania 

funduszu sołeckiego bardzo zgrabnie poruszają się w zakresie 10%, gdzie jest organizowany 

nie tylko jeden festyn ale i więcej w roku.  

Jeżeli chodzi o zarzuty Radnego Matusaka odnośnie wyjazdu i grzybobrania jest to kompletną 

nieprawdą. Prosi o sprawdzanie takich informacji chociażby w załączniku do uchwały 

budżetowej również w jej zmianach i taka zmiana miała miejsce chociażby w miesiącu 

czerwcu. W momencie braku takiego obostrzenia nie byłoby podstawy do odrzucenia takiego 

wniosku, o którym mówi Radny. Pozwoli to również na lepszą kontrolę nad wydatkowanymi 

środkami i działania takie są coraz częściej wprowadzane przez samorządy.  

Podstawą prawną jest chociażby ustawa o samorządzie gminnym gdzie jest nakaz 

ustanowienia zasad realizowania przez Wójta danej uchwały.    

  

Radna Gabriela Danelska – nie ma żadnych wskazówek, wytycznych do ograniczenia 

jakiegokolwiek zadania. Zadaniami własnymi gminy jest również rekreacja. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska – nie został wprowadzony zakaz realizowania tego 

zadania, zostało wprowadzone ograniczenie w celu racjonalizacji wydatkowania.  

 

Radna Gabriela Danelska – zwołuje się mieszkańców na zebrania wiejskie, aby mogli 

zadecydować na co mają być wydatkowane te środki i daje im się od razu ograniczenia. Radni 

wyodrębnili środki na fundusz sołecki i bardzo dużo sołtysów przypuszcza, że nie czytając 

tego zarządzenia ze zrozumieniem przypuszcza, że te ograniczenia wprowadzili Radni.  

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska – Sołtysi pojawiający się w Urzędzie Gminy, 

składający wnioski współpracują z referatem odpowiedzialnym za fundusz sołecki nie wnoszą 

żadnych zastrzeżeń. Wszyscy stosują się do zasad określonych w Zarządzeniu i nie zostały 

zgłoszone zastrzeżenia co do ograniczenia 10%. 

 

Radny Wiesław Matusak – czy prawdą jest to, że jedna z uczennic Szkoły w Tujsku 

zmieniła szkołę z powodów osobistych związanych z jedną z Pań nauczycielek, które 

przedstawiała w smsach do swoich koleżanek o możliwości odebrania sobie życia, zrobienia 

czegoś złego. Jeśli jest to prawdą prosi o przekazanie informacji na jakim etapie jest ta sprawa 

 



Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – jak w każdej plotce jest ziarno 

prawdy, w tym przypadku Radny ma dobre dojścia i coś słyszał w tym zakresie. Nie chciałby 

wkraczać w kompetencje Pani Dyrektor szkoły w Tujsku, z tego co mu wiadomo sprawa 

została przekazana do Sądu Rodzinnego i trwa teraz postępowanie wyjaśniające. Niedobrze, 

że takie tematy poruszane są na forum, dotyczą one osób młodych i nie chciałby, aby jakieś 

plotki krążyły. Prosiłby Radnych o zachowanie szczegółów takich pytań dla siebie i nie 

wyciąganie ich na forum publiczne, nie chciałby, aby ktoś był piętnowany z tego powodu. 

 

Radny Wiesław Matusak – poruszył ten temat z pewną celowością, będzie prosił o 

spotkanie, aby Pani dyrektor przyjechała z tym nauczycielem na wspólną komisję i 

porozmawiała z Radnymi, oczywiście w obecności mediów. Są pewne sprawy, które chciałby 

naświetlić i porozmawiać we wspólnym gronie. 

 

Radca prawny Pan Robert Dargiewicz – takie sprawy nie są do rozpatrywania przez 

komisje Rady Gminy, może Pan indywidualnie porozmawiać z Dyrektorem szkoły na ten 

temat. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zapytał o kwestię, która poruszana była na sesji 

nadzwyczajnej, czy gmina wystąpiła już o odszkodowanie z tytułu odstąpienia od umowy i w 

związku z tym niemożnością jej realizacji tym samym doprowadzając do zwrotu otrzymanej 

dotacji na realizację zadania dotyczącego budowy witaczy.  Wójt miał się rozeznać czy 

istnieje taka możliwość wystąpienia przeciwko temu podmiotowi. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – zgodnie z umowy zostały 

naliczone kary umowne. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska – naliczona kwota wpłynęła już na nasze konto. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – rozmowa ta miała miejsce albo przed sesją nadzwyczajną 

albo podczas niej. Mieli się Państwo rozeznać nie tylko co do kwestii kar umownych ale co 

do kwestii wystąpienia o odszkodowanie z tytułu utraconego dofinansowania.  

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – kwestia ta zostanie 

przeanalizowana z radcą prawny i poinformujemy o podjętych w tej sprawie krokach. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – w miesiącu czerwcu Wiceprzewodnicząca Rady zapytała na 

jakim etapie są przygotowywane zmiany do Statutu Gminy, otrzymała odpowiedź, iż zostaną 

one przedstawiony Radnym w miesiącu sierpniu. Jest ważny dokument nad którym radni 

mieli pracować już w miesiącu sierpnia natomiast do dnia dzisiejszego jeszcze do nas nie 

trafił.  

 

Radca prawny Pan Robert Dargiewicz – jest przygotowany projekt natomiast są jeszcze 

kwestie, które muszą być uzgodnione z władzami gminy, z racji tego, że będzie to projekt 

Pani Wójt.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – rozumie, że z końcem września, początkiem 

października projekt zostanie Radzie przedłożony. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – przed nami 13 września są organizowane 

Dożynki Gminne i po raz pierwszy Rada Gminy nie zaprasza na nie razem z Wójtem. 

Wszyscy otrzymaliśmy zaproszenie na te dożynki i w podpisie widnieje Pani Wójt oraz 



Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury. Zawsze za każdym razem była również Rada Gminy, 

dlaczego w tym roku została pominięta, z jakich przyczyn. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – gminę reprezentuje Wójt Gminy 

natomiast Gminny Ośrodek Kultury jego Dyrektor, zaprasza zawsze organizator, czy cos 

jeszcze dodać w tym temacie. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – nie trzeba już nic dodawać, ale za każdym 

razem kiedy otrzymujemy zaproszenia z innych jednostek zawsze jest tam Rada Gminy w 

postaci Przewodniczących. Oczywiście nie chodzi jej personalnie o nią natomiast uważa, że 

na miejscu jest i zgodnie z tymi tradycjami Gminy Stegna, Rada Gminy również powinna 

zapraszać naszych mieszkańców i gości na dożynki.  

 

Radna Gabriela Danelska – poruszyła kwestię wycofanego autobusu dowożącego między 

innymi dzieci do szkół z miejscowości Chełmek-Osada. Niektórzy wykupili bilety 

miesięczne, później okazało się, że autobus jest wycofany. Mieszkańcy bądź Sołtys 

wystosowali w tej sprawie pismo do PKS-u, na które nie uzyskano odpowiedzi dlatego prosi o 

wsparcie mieszkańców w tej kwestii. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Pan Tomasz Gajewski – kwestię kursu między 

miejscowościami Chełmek a Nowy dwór Gdański realizował przewoźnik PKS. Nie wie jak 

wygląda sytuacja, co spowodowało jego wycofanie. Ze swojej strony wystosował już pismo 

do przewoźnika dotyczące możliwości wznowienia tych przejazdów.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Stegna zamknęła 

XI Sesję Rady Gminy. 

 

 

Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 

 

 

 

 


